
UNDERVISNINGSUDVALGET 

 

 

Det som vi har drøftet i udvalget er, at vi vil undersøge muligheden for at afvikle en 

fælles undervisningsdag – evt. en nord for strømmen og en syd for strømmen i den 

kommende sæson. 

 

Endvidere har vi talt om at undersøge, om der er opbakning til et kursusforløb for let-

øvede i fælles regi med et forløb nord og et syd. 

 

Ellers må vi fra udvalgets side sige, at vort aktivitetsforløb ikke har været højt. 

 

På udvalgets vegne 

 

Hans 


